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__________________________________________________________________________________ 
 
Op 4 oktober 2019 ontvingen wij een aanvullende vraag van de fractie van LRG over de 
bestemmingswijziging Bels Lijntje op basis van artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de 
gestelde vraag aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
Vraag: Volgens de kaart Verordening ruimte Noord-Brabant (geconsolideerd januari 2019) valt de 
kavel in een zoekgebied  voor stedelijke ontwikkeling. 
Kunt u verklaren waarom als antwoord wordt gegeven dat de kavel niet in een zoekgebied ligt? 
 

 

  
 
Bron afbeelding: ontvangen van aanvrager LRG, uit Verordening ruimte prov. Noord Brabant. 
Legenda is onvolledig weergegeven, let vooral op de rood omrande eenheden.  
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Antwoord: 

Het kaartje hoort bij het provinciaal beleid. Het is de ruimte die de provincie aan gemeenten biedt als 
maximaal zoekgebied voor stedelijke ontwikkelingen. 
 
In de notitie “Prioritering Woningbouwlocaties 2016-2021”, het uitvoeringskader van ons 
gemeentelijk woonbeleid, staat de volgende tekst hierover: “De ladder voor duurzame verstedelijking 
is in feite een voortzetting van het beleid dat door de provincie en regio al jaren wordt gevoerd: 
inbreiding voor uitbreiding. Veruit de meeste potentiele woningbouwlocaties in de gemeente Goirle 
zijn inbreiding. Uitzondering hierop vormen transformatiegebieden in Riel Noord. Deze gebieden zijn 
een uitbreiding van bestaand stedelijk gebied. Zolang er voldoende locaties binnen het stedelijk 
gebied zijn om te voorzien in de woonbehoefte, kunnen deze locaties niet langer worden beschouwd 
als potentiele woningbouwlocaties”. 
 
Ook de komende 10 jaar zijn op inbreidingslocaties nog genoeg bouwmogelijkheden en komen deze 
locaties niet in beeld. 
__________________________________________________________________________________ 


